
Zápis z jednání finančního výboru Zastupitelstva Městského 
obvodu Ostrava-Hrabová  

 
Datum jednání:     17.12.2018 
Přítomní členové finančního výboru:     Bohumil Rundt 
       Květoslava Hrabovská 
       Věra Chlupatá 
         
Další účastníci jednání:    Jana Ziobrová 
       Bollogová Ivana 
       Jana Faicová 
        
        
          
         
Program jednání: 

1. Návrh rozpočtu na rok 2019 
2. Návrh střednědobého rozpočtového výhledu na léta 2020-2022 
3. Pravidla rozpočtového provizoria 
4. Poskytnutí finančních prostředků ZŠ na dofinancování mzdových nákladů 

 
 
Zápis z jednání: 
 
 

1. Návrh rozpočtu na rok 2019 
Finančnímu výboru byl předložen návrh rozpočtu na rok 2019 tak, jak bude 
předkládán k jednání ZMOb Hrabová dne 17.12.2018.  
Finanční výbor projednal zejm. úpravy (oproti verzi, která byla k dispozici při jednání 
FV 20.11.2018) v oblasti kapitálových výdajů.  
 
K návrhu 3113/6121 ve výši 10 mil. Kč SO 01 – rozšíření školní družiny nebylo 
podáno dostatečné vysvětlení. 
 
V návrhu chybí  původně plánované investice 2119/6121 - výstavba chodníku od 
zastávky MHD Kostelík k hasičské zbrojnici a realizace přechodu pro chodce AZ 
Beta vč. chodníku. 
 
FV doporučuje ZMOb Hrabová upravit výše uvedené položky tak, že 10 mil. Kč, 
plánovaných na rozšíření školní družiny bude v rozpočtu kapitálových výdajů pro rok 
2019 sníženo o 1 700 tis. Kč, a tyto prostředky budou přesunuty ve výši 1 450 tis. Kč 
na výstavbu chodníku a ve výši 250 tis. Kč na přechod pro chodce. 
 
 
Usnesení: 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu schválit, po výše uvedených úpravách 
v oblasti kapitálových výdajů, předložený návrh rozpočtu statutárního města Ostravy, 
městského obvodu Hrabová na rok 2019 
 
 



Hlasování o usnesení: 
Pro: 3 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
 

2. Návrh střednědobého rozpočtového výhledu na léta 2020-2022 
 
Finanční výbor se seznámil s  předloženým návrhem střednědobého výhledu na léta 
2020-2022 a nevznesl k němu žádné připomínky. 
 
Usnesení: 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu schválit předložený střednědobý výhled na 
léta 2020-2022. 
 
Hlasování o usnesení: 
Pro: 3 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
 

3. Pravidla rozpočtového provizoria 
 

Finančnímu výboru byly předložen návrh pravidel rozpočtového provizoria, ke 
kterému nebyly vzneseny žádné připomínky. 
 
Usnesení: 
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu schválit předložená pravidla rozpočtového 
provizoria. 
  
Hlasování o usnesení: 
Pro: 3 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
  
 

4. Poskytnutí finančních prostředků ZŠ na dofinancování mzdových 
nákladů 

 
Finanční výbor se zabýval žádostí ředitele ZŠ, adresovanou Radě MOb Hrabová, 
na přesun finančních prostředků ve výši 320 090 Kč v rámci rozpočtu ZŠ pro rok 
2018.  
Tuto částku žádal ředitel ZŠ přesunout z neinvestičních prostředků takto: 

 184 090 Kč na úhradu mzdy jednoho pedagoga za období 9-12/2018 
z důvodu neslučování tříd  

 136 000 Kč na dofinancování nenárokové složky platů zaměstnanců ZŠ 
RMOb Hrabová tento postup schválila. 



Mzdové prostředky jsou primárně financovány z rozpočtu kraje. Pokud vzniknou 
nějaké mimořádné nároky na financování mezd ZŠ, je nutné nejprve požádat kraj a 
teprve následně žádat zřizovatele (Mob Hrabová). 
 
FV doporučuje projednat postup při dofinancování mzdových prostředků s ředitelem 
ZŠ. I pro rok 2019 jsou totiž v rozpočtu ZŠ uváděny částky na mzdové náklady 
zaměstnanců a není patrno a vysvětleno zda o toto dofinancování byl požádán 
krajský úřad. 
 
 
Usnesení: 
Finanční výbor doporučuje Radě MOb Hrabová projednat postup při dofinancování 
mzdových prostředků z rozpočtu MOb Hrabová s ředitelem ZŠ. Zejm. vzhledem k 
výši plánovaných mzdových nákladů v rozpočtu pro rok 2019 požadovat vysvětlení, 
zda byl o dofinancování požádán krajský úřad. 
 
 
Hlasování o usnesení: 
Pro: 3   
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
 

 
 
 
Zapsala dne 17.12.2018:  Květoslava Hrabovská, členka FV 
Příloha: Prezenční listina 


